Vocabulary
Words for Production
1.	image	n. [C] 印象 
● Although Allen has been living in Taichung since he was eight, he still has a clear mental ________________ of his beautiful childhood home in Hualien.
雖然Allen從八歲起就住在臺中，但他心中依舊能夠勾勒出兒時在花蓮美麗的家的畫面。

2.	beverage	n. [C] 飲料 
● Sugar-sweetened b________________s are harmful to our health, according to many
 studies.
根據許多研究，含糖飲料對我們健康有害。

3.	contemporary adj. 當代的   
● The role of women in c_________________y society is quite different from that in traditional society.
現代社會的女性角色和傳統社會大不相同。
contemporary n. [C] 同時期的人或物
● This young writer is so talented that many believe his books will remain famous longer than those of his c______________________s.
這位年輕作家才華洋溢，許多人相信他的書會比同時期作家的書流傳更久。

4.	slot n. [C] 投幣口 
● The driver in______________d a few coins into the ____________ to pay his parking fee.
駕駛人投了一些硬幣進投幣口付停車費。

5.	cooperate vi. 合作
● The two companies have agreed to c_________________e on this project.
兩家公司已經同意在這個專案上合作。
cooperation n. [U] 合作 
● The two big carmakers are in c________________n on the development of the next-generation electric vehicle.
這兩家大車廠正合作開發下一代的電動車。

6.	operate vt. vi. 操作；運行 
● For your safety, make sure to read the instructions before you o_____________e this jogging machine for the first time.
為了你的安全，在第一次操作這臺慢跑機前，一定要閱讀使用說明書。
● The new accountant is still learning how the company’s accounting system o______________.
新來的會計現在仍在學習公司的會計制度是如何運行的。
operation n. [U] 操作；運行 
● The o_______________n of this bread machine is easy. Just press one button, and you’ll get fresh bread in no time.
這臺麵包機的操作很簡單。只要按一個鈕，你就等著新鮮麵包馬上出爐了。
● If the red light on top of this machine is on, it means that it is in o_______________n.
如果這臺機器上方的紅燈亮起，代表它正在運行中。

7.	unite vt. vi. 使團結；聯合 
● The organization’s goal is to u_____________e people of all ages to promote social justice.
這個組織的目標是團結各年齡層的人以推動社會正義。
● Workers in one local factory u_____________d to protest against low wages.
一間當地工廠的員工聯合起來抗議低薪。
	union n. [sing.] 結合
● The dancers’ moves represent a perfect u______________n of strength and beauty.
這些舞者的動作代表力與美的完美結合。
	unity n. [U] 團結
● To perform better, we need greater team u_______________y.
為了要表現得更好，我們需要更佳的團隊合作。

8.	objective n. [C] 目標 
● The best way to achieve your ob_______________s is to plan well and work hard.
達成你的目標的最佳方式就是完善規劃，並全力以赴。

9.	utilize vt. 利用 
● The factory owner decided to u______________e the small stream nearby to produce some additional electricity.
這間工廠的老闆決定要利用附近的小溪流來製造額外的電力。

10.	atmosphere n. [C] 氣氛 
● Mike likes to take his girlfriend to that Italian restaurant because it has a romantic a__________________e.
Mike喜歡帶他女朋友到那家義大利餐廳，因為它有浪漫的氣氛。

11.	shorten vt. 縮短 
● It has been proved that drinking and smoking may s______________n your life. You had better break these bad habits as soon as possible.
喝酒和抽菸已被證實可能會縮短你的生命。你最好儘快戒除這些壞習慣。

12.	innovative adj. 創新的 
● This research and development team comes up with in_______________e products to help the company stay competitive.
這個研發團隊發想創新產品來幫助公司保持競爭力。
	innovate vi. 創新
● If the usual way of solving a problem doesn’t work, you may need to in______________e.
如果用平常的方法無法解決問題，那你可能需要創新。
	innovation n. [C] 創新
● In__________________s in computer technology have completely changed our way of life.
電腦科技的創新已經完全改變了我們的生活方式。

13.	foster vt. 培養   
● Frequent communication between the team members can f____________r mutual understanding.
團隊成員之間頻繁溝通可以培養彼此的了解。

14.	acquainted adj. 認識的 
● I’m not a_________________ed with the client you’re talking about.
     我不認識你說的那個客戶。
acquaint vi. 使熟悉 
● An orientation session is designed to a_____________t the new employees with their
 office environment.
     新進人員訓練用來讓新員工熟悉辦公室環境。
    acquaintance n. [C] 認識的人  
● That man is just an a__________________e. I don’t know him well.
那人只是認識而已。我跟他不熟。

15.	interactive adj. 互動式的 
● In_______________e teaching methods are said to help increase student participation and learning motivation.
互動式教學法據說能增進學生的參與和學習動機。

16.	personalize vt. 使個人化 
● Janet p________________d her gift to Gina by hand-designing the packaging.
Janet親自手工設計包裝，把送Gina的禮物給個人化了。

17.	preoccupied adj. 心無旁騖的 
● Tim was so p_________________d with his homework that he didn’t hear someone knocking on his door.
Tim是如此地專注在他的功課上，根本沒聽到有人在敲門。
	preoccupy vt. （某事）佔據某人心思 
● The idea of starting her own company has p__________________d my sister for some time.
創業的想法已經佔據我姊姊的心思好一段時間了。

18.	genuine adj. 真誠的 
●Tom rarely shows his g________________e feelings to his children.
Tom鮮少對孩子們顯示他的真實感受。

19.	gap n. [C] 隔閡；缺口
● Recent changes in tax policy have narrowed the _________ between the rich and the poor.
最近稅制的改變已經縮小了富人與窮人的差距。
● A wild dog got into our backyard through a __________ in the fence.
一隻野狗穿過圍籬的缺口，闖進了我們家後院。

Phrases
1. pop up 突然出現
   ● Pimples keep p________________g _________ on my face. It’s so annoying!
我的臉上一直冒出青春痘，真煩人！

2. join hands 牽手；攜手合作
   ● When the play ended, the actors ___________ _____________ and bowed to the audience.
當舞臺劇結束時，演員們手牽手向觀眾鞠躬謝幕。
   ● We can overcome any hardship if we ___________ _____________ and work together.
只要我們攜手合作共同努力，就可以克服任何困難。

3. go on 持續
   ● The noise from the nearby construction site seemed to have _______________ _____ for hours.
附近工地的噪音似乎持續了好幾個小時。

4. manage to	 設法做到
   ● Though the task was difficult, Jeff m_________________d ___________ finish it in less than two hours.
雖然這個任務很困難，Jeff仍設法在兩個小時內完成它。

5. go along with 伴隨著
[bookmark: _GoBack]   ● If you want to take this high-paying job, you will have to be able to handle the pressure that goes ___________________ ______________ it.
如果你要接受這份高薪的工作，就必須有能力處理隨之而來的壓力。
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